
Noot 1 (zie blz. 3514)

Interpellatievragen van het lid Kant
(SP) aan de minister van Volksge-
zondheid, Welzijn en Sport inzake
wachttijden voor openhartoperaties.

1
Wat is uw reactie op de gegevens
van de Stichting Nederlandse
Hartpatiënten dat in januari 2001 in
10 van de 13 hartcentra de reële
wachttijden voor openhartoperaties
langer dan 12 weken zijn, dat in al
deze centra de wachttijden toegeno-
men zijn ten opzichte van januari
2000 en dat er nu 10 centra met
wachttijden langer dan 12 weken zijn
tegen 3 op januari 2000?1

2
Heeft u deze ontwikkeling ook
onderkend in de cijfers van de
Begeleidingscommissie Hart-
interventie Nederland, volgens welke
cijfers op 18 december 2000 15% van
de wachtenden op dotterbehandeling
langer wacht dan 2 maanden tegen
7,7% een jaar geleden, en 20% van
de wachtenden op openhartoperatie
langer wacht dan 3 maanden tegen
12,7% een jaar geleden?2

3
Hoe stroken deze gegevens met uw
optimisme in de septemberbrief over
de daling van de wachttijden voor
ingrepen aan het hart, waar u
spreekt over een gemiddelde
wachttijd van 10 weken voor
openhartoperatie terwijl nu blijkt dat
er in 10 van de 13 centra reële
wachttijden zijn van meer dan 12
weken?3

4
Duiden de oplopende wachttijden er
wellicht op dat u het probleem van
de wachttijden tot nu toe nog heeft
onderschat?

5
Bent u met de beroepsgroep van
mening dat de wachttijd voor
dotterbehandeling en open-
hartoperatie niet langer moet zijn
dan zes weken en in het uiterste
geval 2–3 maanden of, zoals de
inspectie zegt, niet langer moet zijn
dan de optimale planningsreserve?4

6
Erkent u de stelling in het inspectie-
rapport «Openhartig» dat het
probleem van de onnodige sterfte op
de wachtlijst niet mag worden

onderschat en erkent u met de
beroepsgroep dat er, indien de
maximale wachttijd teruggebracht
wordt naar 6 weken, minder doden
op de wachtlijst zullen zijn en de
complicaties tengevolge van de
ingreep zullen verminderen?4

7
Is het u bekend dat niet in alle
regio’s zorgverzekeraars meewerken
om de capaciteit aan open-
hartoperaties en/of dotter-
behandelingen voldoende uit te
breiden?1 Zo ja, hoe verklaart u dat?

8
Onderkent u de urgentie van het
oplossen van de wachttijden bij
openhartoperaties en dotteren? Zo
ja, wat wordt uw plan van aanpak
zowel wat betreft financiële middelen
als het aantrekken van voldoende
personeel en het keren van de
uitstroom van gespecialiseerd
personeel?

9
Bent u bereid extra middelen te
bepleiten in het voorjaarsoverleg
voor uitbreiding van het aantal
openhartoperaties en dotter-
behandelingen, omdat geld niet
langer het probleem mag zijn?5

1 Telegraaf 27 januari jl. en overzichten
wachttijden van de stichting Nederlandse
Hartpatiënten.
2 Gegevens maandelijkse wachtlijst-
inventarisatie PTCA en OHO van de
Begeleidingscommissie Hartinterventie
Nederland.
3 Brief VWS 1 september 2000, rapportage
wachtlijsten en wachttijden, Kamerstuk
26 801, nr. 45.
4 Openhartig, Inspectie voor de Gezondheids-
zorg en RIVM, maart 1997.
5 Trouw 7 november 2000 en actieplan Zorg
Verzekerd, Kamerstuk 27 488, nr. 1.
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